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Referat: 

Ad. 1:  Siden sidst 

a) Oversvømmelse 

Der har været en kontakt vedrørende oversvømmelse. 

Vi kan som Grundejerforening og ifølge vedtægterne ikke gøre noget i denne 

sammengæng. Det er nødvendigt at henvende sig til kommunen. 

b) Vejskilte 

Formanden har gennemgået alle vejskilte i området og bestilt disse udskiftet med nye, hvor 

der er behov for dette. 

c) Brandskilte ved veje 

Det overvejes eksisterende brandskilte skal udskiftes med nye og mere synlige. 

Oplæg til nye skilte samt udgift til skilte og opsætning fremlægges på næste 

bestyrelsesmøde. 

Ad. 2:  Punkter fra sidste bestyrelsesmøde 

a) Støvbinder 

Afventer. 

b) Hastighedsmåling Birkevej 

Mangler tilbagemelding fra kommunen vedrørende status. Der er kommet ny medarbejder, 

der endnu ikke har sat sig ind i projektet. 

c) Stier 

Vi har ingen officielle stier i området. 

d) Kontakt med andre foreninger 
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Syddjurs Kommune er med i et samarbejde med andre kommuner om fælles netværk. 

Afventer en tilbagemelding fra kommunen. 

e) Skovservice 

Bestyrelsen undersøger fortsat muligheden for om der er firmaer i området, der tilbyder 

udføring af skov- og havearbejde, som kunne være interesseret i at give et godt tilbud på 

udførsel af træfældning og havearbejder. Dette tænkes udført på bestemte dage, hvor 

grundejerne kunne tilmelde sig. Ved faste dage ville der være mindre kørsel og blandt 

andet derfor burde det kunne give en fordelagtig pris for grundejeren. 

Det undersøges om det er muligt at en ”Skovfirma” vil have et akuttelefonnummer på vores 

hjemmeside. Dette kunne anvendes i akutte tilfælde, hvor for eksempel væltede træer 

blokerer veje. 

f) Hjertestartere 

Vi vil henvende os til Tryg Fonden, der kan være behjælpelig med oplæg til antal, placering 

og økonomi. 

Ad. 3 Kort over vores område. Standere 

Afventer leveringstidspunkt. Forventes inden generalforsamlingen.  

Ad. 4 Hjemmeside 

Oplæg til nyt Layout er på vej. Vil blive forelagt bestyrelsen. 

Ad. 5 Facebook 

Bestyrelsen kontakter vores Facebook administrator for at systemet bliver opsat så der er 2 

administratorer. Herudover arbejdes på at få en ekstra ny administrator. 

Bestyrelsen har tidligere besluttet at Facebook Gruppen ikke må anvendes som 

reklameplatform for firmaer. Disse vil blive fjernet, men i et aktuelt tilfælde vil vedkommende 

blive kontaktet og gjort opmærksom på forholdet på en pæn måde. 

Ad. 6  Generalforsamling 

Der er aftalt generalforsamling den 17. maj kl. 19 i Birkehuset inkl. forplejning og med 

følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Der er tilsagn fra Advokat Christopher Husum  

2.  Bestyrelsens beretning 

3.  Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

4.  Budget for det/de kommende år forelægges til godkendelse 

5.  Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne 

6.  Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

Bestyrelsesmedlemmerne Anni Hamann Kjær, Lars H. Olsen og Joan Bang modtager 
genvalg. 

Suppleanterne Allan Hjortshøj og Jens Vestergaard modtager genvalg. 

7.  Valg af revisor og revisorsuppleanter 

Revisor Doris Petersen og modtager genvalg? 

8.  Eventuelt     

Forplejning: Aftales med Vandværket. Forslag: Tapas. 
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Ad. 7 Økonomi 

Anette har fremsendt oplæg til nyt regnskab til bestyrelsen. Umiddelbart ingen bemærkninger. 

Grundejerforeningens økonomi er fortsat god og robust i forhold til kendte og eventuelle 

uforudsete udgifter. 

Endelige regnskab for 2022 vil blive fremlagt på den kommende generalforsamling. 

Ad. 8 Næste møde 

 Afholdes umiddelbart efter generalforsamling 17. maj 2023. Konstituering af ny bestyrelse. 

Ad. 9  Eventuelt 

- Bestyrelsen vil overveje muligheden for at etablere reklamepladser på hjemmesiden. Dette 

er tænkt som en mulighed for firmaer, der ønsker at betale for dette. 

- September 2023 vil de nye sorteringskrav for affald træde i kraft i vores område og vi vil få 

nye spande.  

I den forbindelse foreslår næstformanden at vi kontakter andre grundejerforeninger for 

eventuel fælles indkøb af sorteringssystemer til indendørs brug i husene. 

Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

 

 


